
TROMS FYLKESKOMMUNE          REFERAT  

Samferdsels- og miljøetaten                                                       
  

 
 Løpenr.:  
 Saknr.:  
 Ark.nr.:   

 Dato:  

 Saksbeh:   Jørn Hanssen 

 

MØTE I STRATEGISK KOLLEKTIVGRUPPE I TROMSØ 17.1.2018  

 

MØTESTED:  Rådhuset, Tromsø kommune 

DATO:    17.1.2018  

VARIGHET:  13.00 – 1400 

 

Til stede på møtet: 
Troms fylkeskommune: Ivar B. Prestbakmo, Bjørn H. Kavli, Jonny Berg, Øystein O. Miland,                       

Roy-Tore Evenstad, Jørn Hanssen 

Tromsø kommune: Brage Larsen Sollund, Mette Mohåg, Guri Ugedahl, Laila Falck, Tone Hammer,              

Per Hareide 

Statens vegvesen: Rigmor Thorsteinsen , Veronica Wiik 

 

Saker diskutert:  

 

NR HVA ANSVAR 

 

1 
 

Referat fra møte 4.desember 2017 

Vedtak: 

Referat fra møtet 4.12.2017 godkjennes 

 

 

 

 

2 

 

Utsatt rapportering om belønningsordningen til SD  

 

Som følge av sykdom har Troms fylkeskommune bedt Samferdselsdepartementet 

(SD) om utsatt frist for levering av årsrapport 2017 for belønningsordningen. Ny frist 

er 28.2.2018. SD påpeker at utbetaling av midler for 2018 kan bli utsatt til etter 

31.3.2018 mars som følge utsatt rapporteringsfrist 

 

Vedtak: 

Strategisk kollektivgruppe er orientert. 
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Planprogram for Tenk Tromsø  

 

Følgende punkt utgjør en del av vedtak fattet i sak 41/17 i møte i SKG 4.12.2017: 

  

 

  

 

 

 



 
«Det bevilges samlet 7,4 mill. kr. til gjennomføring av deler av planprogram for 2018. Det 

forutsettes at etatene med ansvar for de ulike planoppgavene sørger for nødvendig kapasitet 

til gjennomføring» 

 

Det omtalte planprogrammet er utarbeidet av prosjektgruppen for Tenk Tromsø og 

består av ulike planaktiviteter som skal sikre nødvendig planreserve for oppstart i 

første fase av fremtidig byvekstavtale fra 2019. 

 

Etter mindre revisjon av planprogram etter møtet 4.12.2017 er programmet på nytt 

behandlet og vedtatt i styringsgruppen for Tenk Tromsø. I det reviderte programmet 

forutsettes tidligere vedtatt bidrag fra belønningsordningen på 7,4 mill. kr. 

opprettholdt. Revisjonen medfører kun en omprioritering av planleggingsmidler fra 

innfartsparkering Skjelnan til sykkeltiltak på Dramsvegen. 

 

Fra diskusjonen noteres kommentarer til planleggingsprogrammet:  

 Brage stilte spørsmål om planlegging av kollektivfelt på strekningen 

Blåselvegen – Blåmannsvegen innebar at man planla å fjerne busstilbudet 

oppe i boligområdene på oversiden av fylkesveien. TFK svarte at så ikke var 

tilfelle, men at enkelte avganger ville følge fylkesveitraseen 

 Rigmor pekte på behov for en styringsmodell for gjennomføring av 

planaktivitetene i 2018 

 

Vedtak: 

Strategisk kollektivgruppe er orientert og godkjenner forslag til revidert 

planprogram. 

 

Strategisk kollektivgruppe holdes jevnlig orientert om planaktiviterer, herunder 

formål med, hovedgrep, og milepæler i aktivitetene 
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Eventuelt 

 

Følgende saker behandlet under eventuelt: 

 Holdeplassrevisjoner 

 Mulig finansiering av kollektivterminal på Prostneset 

 

Holdeplassrevisjoner 

 

Brage viste til at det har kommet en del negative reaksjoner på medieoppslag om 

planer for fjerning av holdeplasser, spesielt vises til møte med eldrerådet i Tromsø, og 

foreslår en prosess med informasjon og forankring blant brukerne av tilbudet. 

 

Troms fylkeskommune er enig i behovet for en slik prosess, men påpeker at det må 

legges opp med utgangspunkt i at helheten i det reviderte forslaget blir tydelig 

kommunisert og forankret 

 

Vedtak: 

 

Tromsø kommune fasiliterer prosess, ansvaret legges til arbeidsgruppen som 

arbeider med holdeplassrevisjoner 

 

 

 

 

 



 

Mulig finansiering av kollektivterminal på Prostneset 
 

Tromsø kommune v/Per Hareide brakte på bane behov for en fornyet diskusjon om  

prioritering av midler fra belønningsordningen til kollektivterminal på Prostneset. 

 

Bakgrunnen er at et beløp på 10 mill. kr. tidligere har vært oppført på en forslagsliste, 

men ikke formelt vedtatt i SKG. 

 

Vedtak: 

 

Eventuell bevilgning til kollektivterminal på Prostneset kan ikke behandles i dette 

møtet. SKG kan evt.i neste møte ta stilling i saken etter at Tromsø kommune 

utarbeider forslag til omprioritering av midler med tilhørende begrunnelse 

 

Neste møte: 

 

Møte nr 2/2018 avholdes 26.2.2018 kl 13:30 

 



 


